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 2 עמוד

 תמצית דיון והחלטות: 
 

  

 .1 בחירת יו"ר הדירקטוריון 
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

הראשונה של הדירקטוריון הנבחר והציג את ההצעה לבחירתו של מר  ניסן צ'ליק פתח את הישיבה 
אברהם דובדבני (דובדב) לתפקיד יו"ר דירקטוריון קק"ל. היו"ר הנבחר, אברהם דובדבני (דובדב), הודה  

 לחברי הדירקטוריון על הבעת האמון.  
 

 20251201/4החלטה מס' 
 

    

 אברהם דובדבני (דובדב) לתפקיד יו"ר קק"ל.הדירקטוריון מאשר את מינויו של מר 
 

  

 

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד
 

 

    

   

 

 .2 בחירת יו"ר עמית 
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

 יו"ר הדירקטוריון הביא להצבעה את מינויו של חבר הדירקטוריון, שלמה דרעי, לתפקיד יו"ר עמית.  
 

 20251209/4החלטה מס' 
 

    

 הדירקטוריון מאשר את מינויו של מר שלמה דרעי לתפקיד יו"ר עמית. 
 

  

 

 
 הצבעה:

 רוב-בעד
 ( דניאל אבידור)  1 -נמנעים

 אושר ברוב קולות 
 

 

    

 

 אושר ברוב קולות. 
 

 

 

  

    

 

 
  

 

 .3 בחירת סגני יו"ר דירקטוריון
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

, סגנית יו"ר ויו"ר ועדת כספים. יאיר  היו"ר הציג את רשימת סגני היו"ר ותחומי אחריותם: נעמה שולץ
לוטשטיין, סגן יו"ר ויו"ר ועדת מקרקעין. אמילי לוי שוחט, סגנית יו"ר ויו"ר עמית של ועדת החינוך.  

ניסן צ'ליק, סגן יו"ר ויו"ר ועדת ניצולי שואה, מיזמים חברתיים וגם רכז הקשר עם תנועות הנוער. רני  
ות. אלון טל, סגן יו"ר ויו"ר ועדת איכות סביבה. היו"ר ציין כי על פי  טריינין, סגן יו"ר ויו"ר ועדת השקע

בקשתו אלון טל יכהן בתפקיד יו"ר הוועדה לאיכות הסביבה בחצי הראשון של הקדנציה (במקום יו"ר  
עמית של ועדת החינוך) כדי שניתן יהיה לקדם את נושא איכות הסביבה, השטחים הפתוחים ופיתוח בר  

גון ירוק מחייב עשייה רבת משמעות. שמואל ליטוב, סגן יו"ר ויו"ר ועדת חינוך.  קיימא. קק"ל כאר
סגנים נוספים, נציגי הליכוד, ייבחרו בהמשך   2אמיר שניידר, סגן יו"ר ויו"ר עמית של ועדת חג"מ. 

ויכהנו כראשי הוועדות מפ"ק וגיוס משאבים. עד לצירופם היו"ר והיו"ר העמית יכהנו בראש הוועדות  
. נציגי הארגונים הם יו"ר הוועדה לקשרי ציבור ודוברות ויו"ר ועדת משנה לשליחויות קצרות. כמו  הללו

כן הובהר כי הנציג השלישי של הליכוד יכהן כיו"ר הוועדה למשאבי אנוש ומינהל. יעקב בכר ציין כי  
ר ציין יעקב  הוא אמור להיות יו"ר הוועדה לאיכות הסביבה. דובדב השיב כי הדבר ייבדק. לאחר בירו

בכר כי בשנתיים וחצי הראשונות אלון טל יכהן כסגן יו"ר ויו"ר וועדה ובשנתיים וחצי אחרונות הוא  
(יעקב בכר) יכהן כסגן יו"ר ויו"ר ועדה. מבקש לאשר את שמו למחצית השנייה. יו"ר הדירקטוריון  

אלון טל, סגן   -קדים: הביא להצבעה את רשימת סגני יו"ר הדירקטוריון ואת הוועדות עליהן הם מופ
שוחט, סגנית יו"ר הדירקטוריון ויו"ר עמית  -אמילי לוי -יו"ר הדירקטוריון ויו"ר ועדת איכות הסביבה; 

יאיר   -אמיר שניידר, סגן יו"ר דירקטוריון ויו"ר עמית בוועדת גיוס משאבים.  -של ועדת חינוך; 
ניסן צ'ליק, סגן יו"ר דירקטוריון ויו"ר ועדת   -לוטשטיין, סגן יו"ר הדירקטוריון ויו"ר ועדת מקרקעין; 

נעמה שולץ, סגנית יו"ר   -ניצולי שואה ומיזמים חברתיים ורכז הקשר עם תנועות נוער מגשימות; 
רני טריינין, סגן יו"ר הדירקטוריון ויו"ר תת ועדת ההשקעות   -הדירקטוריון ויו"ר ועדת כספים; 

סגני יו"ר דירקטוריון נוספים, נציגי   2 -ון ויו"ר ועדת חינוך; שמואל ליטוב, סגן יו"ר דירקטורי -ומאזן; 
 הליכוד, המיועדים לראשי ועדות מפ"ק, משאבי אנוש וגיוס משאבים ייבחרו במשך הזמן. 
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 3 עמוד

עד להצטרפותם, הוועדות יפעלו כאשר היו"ר והיו"ר העמית ישמשו כראשי הוועדות. יו"ר הדירקטוריון  
יבור ודוברות ויו"ר ועדת המשנה לשליחויות קצרות יהיו נציגי  הוסיף כי יו"ר הוועדה לקשרי צ

הארגונים. היו"ר הבהיר כי כעת נבחרו ראשי ועדות למשך חצי הקדנציה הראשונה בלבד ועם סיומה  
 יאושרו ראשי הוועדות לחצי הקדנציה הבאה.   

 

 20251203/4החלטה מס' 
 

    

הדירקטוריון ואת הוועדות עליהן הם מופקדים למשך חצי  הדירקטוריון מאשר את מינוי סגני יו"ר 
הקדנציה הראשונה, כפי שהוקראו על ידי היו"ר כמפורט מעלה. לבקשת יעקב בכר, הובא להצבעה כי  

 יעקב בכר ישמש כסגן יו"ר ויו"ר הוועדה לאיכות הסביבה במחצית השנייה של הקדנציה.
 

  

 

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד
 

 

    

   

 .4 בחירת ראשי ועדות דירקטוריוניות
   

 .5 דבר יו"ר הדירקטוריון 
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

יו"ר הדירקטוריון הנחה כי כול ישיבת דירקטוריון קק"ל תפתח בדברי תורה, כל חבר דירקטוריון  
בתורו. יו"ר הדירקטוריון נשא דברי תורה. יו"ר הדירקטוריון ציין כי הכותרת של פעילות קק"ל לחמש  

צג את  השנים הבאות היא "חדש ימינו כקדם" על פי צבעי סמל קק"ל: חום, ירוק וכחול. החום מיי
נושאי האדמה והקרקע, החל מקנייה, הכשרה ופיתוח, זו המשימה הראשונה, לשם כך הוקמה הקרן  

. זהו גם הנושא המרכזי שמופיע באמנה שנחתמה בין קק"ל לבין ממשלת ישראל  1901הקימת בשנת 
  2.5. באמנה מוגדרת פעילותה של קק"ל, כאשר הקרקע הוא הנושא המרכזי. בבעלות קק"ל 1961בשנת 

מיליון דונם ועל כך אחריותה. הפיתוח צריך להיות בר קיימא, בשטחים הפתוחים. הצבע הירוק הוא  
הייעור, נטיעות. קק"ל תשקיע במחקרים, בסיועו של חבר הדירקטוריון, פרופ' אלון טל, כדי לתת  
ם  תשובות למצבים חדשים, בתנאים המשתנים. המטרות הן ברורות והמנדט ברור, אין לעשות דברי

שאחרים עושים, כמו רווחה, ומופקדים על עשייתם. התכנים של בתי קק"ל חשובים אך זה תפקידה של  
הממשלה. יו"ר הדירקטוריון הבהיר כי בשלב הראשון לא יבוטלו מחויבויות, אך המגמה הכללית היא  

נגב  צמצום. לייעור יש משמעות אדירה גם בנושא תפיסת קרקעות ומניעת פלישות. יש להציל את ה
קק"ל הצילה את מדינת ישראל בנושא המים. מאות   –בעזרת ייעור ולמנוע בכייה לדורות. הצבע הכחול 

מאגרי מים הוקמו על ידי קק"ל. מדובר בטיהור המים המיועדים לחקלאות. עדיין יש צורך בלא מעט  
רכים ציוניים  מאגרים במקומות קריטיים. נושא נוסף הוא נושא החינוך. קק"ל עוסקת בחינוך ערכי לע

ולערכי קק"ל, בתנועות הנוער, במרכזי השדה, מחנות הנוער ביערות, זו עשייה אדירה. יו"ר  
. מיד עם סיום התקציב  2021הדירקטוריון הוסיף כי בחודש הקרוב הפעילות תתמקד בעדכון תקציב 

ל בסיס  במהלך חודש ינואר יתקיימו ימי עיון בנושא התוכנית הרב שנתית לחמש השנים הבאות ע
"חידוש ימינו כקדם". יו"ר הדירקטוריון הוסיף כי הצטרפותו של הציבור החרדי למוסדות הלאומיים  
הוא צעד בעל משמעות היסטורית. עם הצטרפות החרדים ובנוכחות כל הזרמים, זה הזמן לכונן מחדש  

רומות ועוד.  את המחלקה הדתית כדי ליצור קשר עם בתי הכנסת מכל הזרמים, הציבור הרבני, גיוס ת
בעוד שנה תחול שנת שמיטה ויש לקיימה כהלכתה, המחלקה תעסוק גם בכך. הדברים יבוצעו בלי  

לחרוג ממסגרת התקציב שיאושר. יו"ר הדירקטוריון הציג את ח"כ חיים כץ, אשר יחליפו בתפקידו  
קדנציה  בעוד שנתיים. היו"ר הודה למנכ"ל, אמנון בן עמי, על שהביע הסכמה להישאר בתפקידו ב

הנוכחית. ח"כ חיים כץ איחל ליו"ר הדירקטוריון ולצוות עבודה מועילה ופורייה למען ארץ ישראל,  
 ההתיישבות, הבנייה וכלל העובדים בקק"ל.   

 מינוי חברי דירקטוריון הימנותא
יו"ר הדירקטוריון ציין כי הועלתה בקשה למנות את חברי דירקטוריון הימנותא (דירקטוריון קק"ל  

בסמכותו כאספה כללית של הימנותא) בישיבה זו אך בשל בקשת החברים לקבל את החומרים מראש,  
 , עד אז יועברו לחברים החומרים הדרושים.   16.11.20סוכם כי ישיבת המשך תתקיים למחרת, 
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 .6 אישור חלוקת סמכויות ותפקידים בין יו"ר הדירקטוריון לבין יו"ר עמית 
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

יו"ר הדירקטוריון הציג לאישור הדירקטוריון את מסמך חלוקת האחריות בין יו"ר הדירקטוריון ליו"ר  
 העמית. (המסמך הופץ לעיון החברים).   

 

 20251204/4החלטה מס' 
 

    

הדירקטוריון מאשר את מסמך חלוקת האחריות בין יו"ר הדירקטוריון, אברהם דובדבני (דובדב) לבין  
 העמית, שלמה דרעי.היו"ר 

 

  

 

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד
 

 

 

 
  

 

 .7 קק"ל, בכפוף לאישור ועדת הביקורת-אישור הסכם הצ"ע
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

יו"ר הדירקטוריון ציין כי קיומה של קק"ל עומד בזכות היותה מוסד של הצ"ע, לכן יש חובה לאפשר  
להצ"ע לבצע את המטרות שלה בצורה הטובה ביותר. הצ"ע עוסקת בעלייה, חינוך, התיישבות ובכל  
  הנושאים הציוניים. הצ"ע נשענת כמעט לגמרי על הקרן הקימת לישראל, בשונה משנים קודמות בהן

קק"ל נשענה על הצ"ע. כל התוספות הבאות לאישור הן תוצאה של תוספת עשייה בלבד. לא תהיה  
חריגה ממסגרת התקציב. עו"ד שושי טרגין ציינה כי ועדת הביקורת אישרה את ההסכם ושאין מדובר  

בעסקה חריגה. עו"ד טרגין ציטטה את דבריו של יו"ר ועדת הביקורת ופירטה בדבר הצורך באישור  
ספה הכללית ובדבר הדיונים עם רשם ההקדשות. חולק לחברים הסכם מעודכן. עו"ד טרגין פירטה  הא

את השינויים שבוצעו בהסכם. ניתנה גם התייחסות חטיבת הכספים בנוגע להשפעת ההסכם על תקציב  
קק"ל ועל המחזור השנתי. עו"ד טרגין הוסיפה כי ישנה "נקודת יציאה" מההסכם אחת לשנתיים. עו"ד  

טרגין הוסיפה כי הוקם צוות יישום לליווי ההסכם, הצוות התכנס פעמים רבות ומלווה מקרוב את  
יישום ההסכם. הצ"ע מחויבת להעביר דיווחים רבעוניים ושנתיים. לשאלתו של דני אבידור, השיבה  

.  2026ולא  2025אכן מדובר בסוף שנת  18ובסעיף  2021אמור להיות מרץ  16עו"ד טרגין כי בסעיף 
מיליון דולר. עו"ד   18-שמואל ליטוב שאל האם מבחינה משפטית מספיק להצביע על הפירוט שצורף ל

טרגין השיבה כי הבקשה לקבלת הפירוט הייתה בקשה של ועדת הביקורת שביקשה לדעת למה ישמשו  
  הכספים. מזכיר ההנהלה הציונית התבקש להעביר את הפירוט בכתב. עוד נאמר כי טרם נבנה התקציב

המפורט כל עוד לא התקבל אישור קק"ל. הדירקטוריון נדרש להצביע על כך שמדובר בפעולות שהן  
בהתאם למטרות קק"ל. נעמה שולץ הוסיפה כי יידרש דין וחשבון בתום הרבעון בדבר השימוש בכסף  

  וזו הבקרה. עו"ד טרגין ציינה כי יש ועדת יישום שמלווה את ההסכם מקרוב. הצ"ע מחויבת להעביר
דיווחים רבעוניים ושנתיים. הגופים מעבירים ביתר פירוט ואנו מוודאים קבלת הדיווחים. דוד יערי  

ונספח א' להסכם   16אין תחשיב. מבקש להבין כיצד נעשה החישוב. שאל באשר לסעיף  1העיר כי בסעיף 
ם ההסכם  השיבה כי צורף ג 16הקודם. עו"ד טרגין השיבה כי אכן התחשיב לא הועבר. באשר לסעיף 

הקודם הכולל את נספח א'. בהתאם לדיווח שהתקבל ממזכיר ההנהלה הציונית, הטבלה נותרה ללא  
שינויים. עו"ד טרגין הסבירה את השינויים. דוד יערי הציע לקבל את החומרים בצורה   2שינוי למעט 

עיקרית  מסודרת ולהצביע בישיבה שתתכנס מחר. ביקש לקבל את התחשיב. היו"ר ציין כי התחנה ה
היא רשם ההקדשות ולכן אין לעכב את ההסכם עצמו ולהצביע מותנה בתיקון התיקונים כדי להיות  

קק"ל, בכפוף לתיקון סעיפים   –ערוכים לקראת הפגישה עם הרשם. היו"ר ביקש לאשר את הסכם הצ"ע 
מיד את הדורשים עדכון. נעמה שולץ ציינה כי ביקשה ממנהל חטיבת הכספים לבדוק את האפשרות להצ

ההסכם לשער הדולר הנוכחי או לממוצע אחרון כדי להתנהל לפי מסגרת תקציב. יו"ר הדירקטוריון  
 הבהיר כי יפעל לכך שמכאן ואילך שהתקציב יהיה בשקלים ולא בדולרים, לשנים הבאות.  

 

יו"ר הדירקטוריון ציין כי קיומה של קק"ל עומד בזכות היותה מוסד של הצ"ע, לכן יש חובה לאפשר  
להצ"ע לבצע את המטרות שלה בצורה הטובה ביותר. הצ"ע עוסקת בעלייה, חינוך, התיישבות ובכל  
  הנושאים הציוניים. הצ"ע נשענת כמעט לגמרי על הקרן הקימת לישראל, בשונה משנים קודמות בהן
קק"ל נשענה על הצ"ע. כל התוספות הבאות לאישור הן תוצאה של תוספת עשייה בלבד. עו"ד שושי  

טרגין ציינה כי ועדת הביקורת אישרה את ההסכם ופירטה בדבר הצורך באישור האספה הכללית  
ובדבר הדיונים עם רשם ההקדשות. חולק לחברים הסכם מעודכן. עו"ד טרגין פירטה את השינויים  

בהסכם. ניתנה גם התייחסות חטיבת הכספים בנוגע להשפעת ההסכם על תקציב קק"ל ועל   שבוצעו
המחזור השנתי. עו"ד טרגין הוסיפה כי ישנה "נקודת יציאה" מההסכם אחת לשנתיים. עו"ד טרגין  
הוסיפה כי הוקם צוות יישום לליווי ההסכם, הצוות התכנס פעמים רבות ומלווה מקרוב את יישום  

 –ע מחויבת להעביר דיווחים רבעוניים ושנתיים. היו"ר ביקש לאשר את הסכם הצ"ע ההסכם. הצ"
 קק"ל, בכפוף לתיקון סעיפים הדורשים עדכון.   

 



     

 

  
 

11/04/2021 
 

 תאריך: 
 

   

       
 

10:03 
 

 שעה:
 

   

       

        
   

 מזכירות החברה 
  

 

  
 

 5 עמוד

 

 20251208/4החלטה מס' 
 

    

קק"ל כפי שהוצג לפניו, בכפוף לתיקון הסעיפים הדורשים   – הדירקטוריון מאשר את הסכם הצ"ע
 עדכון.

 

  

 

 
 הצבעה:

 רוב-בעד
 ( דניאל אבידור) 1 -מתנגדים

 ( אלון טל , שמואל ליטוב) 2 -נמנעים
 אושר ברוב קולות 

 

 

    

   

 .8 2021מסגרת תקציב קק"ל לשנת 
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

. התקציב  2021המנכ"ל ציין כי בחודשים האחרונים התקיימה עבודת מטה מסודרת לקראת תקציב 
יותאם לכניסת הדירקטוריון החדש, בוצע תהליך מסודר עם כלל החטיבות ויו"ר הוועדות 

מיליארד ₪. נוכח ההסכם עם הצ"ע   1.010הדירקטוריוניות הקודמות, כדי להגיע למסגרת תקציב של 
₪ מיליארד (כולל   1.080קרי  2020למסגרת תקציבית כפי שאושרה בתחילת שנת  נדרשת התאמה

הסכם הצ"ע) ממנה לא תהיה חריגה אלא יהיה שינוי בסדרי עדיפויות. יובל ייני, מנהל חטיבת כספים  
וכלכלה, הפנה את החברים למסמך שנשלח טרם הישיבה המתייחס להסכם הצ"ע. המסמך מכיל  

ונתונים על המצב הכספי והתקציב השוטף בשנים האחרונות. התקציב המאושר נתונים כספיים כלליים 
מיליארד ₪. בעקבות משבר הקורונה וקיצוצי    1.080-היה כ 2019כפי שאושר בדצמבר  2020לשנת 

מיליארד ש"ח. בהתאם להנחיית היו"ר   1.010הייתה  2021תקציב, מסגרת התקציב המומלצת לשנת 
מיליארד ₪) ולא תפגע פעילות הליבה. יבוצעו   1.080( 2021ציב לשנת הנבחר לא תיפרץ מסגרת התק

 1.080קיצוצים בחסויות, ועידות ונושאים שאינם בפעילות הליבה במטרה להתכנס למסגרת של 
מיליארד   1.100לפי הערכת המקרקעין, היא  2020מיליארד ₪. התקציב מגובה בתחזית ההכנסות לשנת 

תחזית ההכנסות מגבה במלואה את תקציב ההוצאות של קק"ל על סך  . ₪2021 זו גם התחזית לשנת 
מיליארד ₪. יובל הוסיף כי אין יתרות פנויות, הדירקטוריון ינחה את גורמי המקצוע באשר   1.080

למדיניות החדשה באשר לתב"ר ופרויקטים שהוחל בביצועם. דניאל אבידור שאל האם התב"רים  
יובל השיב כי אלו התחייבויות קק"ל שאושרו בעבר. לשאלתו של   שמופיעים כהתחייבויות אושרו בעבר.

מלש"ח למועצה   9מיליארד ₪ אמורה לכלול  1.080יאיר לוטשטיין יובל הבהיר כי מסגרת התקציב ע"ס  
סעיפים אלו כלולים   2מלש"ח לסוכנות. המנכ"ל הוסיף כי מסגרת התקציב לא תיפרץ,   15-הציונית ו

 מיליארד ₪.    1.080 - 2021הביא לאישור את מסגרת התקציב לשנת  בתקציב. יו"ר הדירקטוריון

 

. התקציב  2021המנכ"ל ציין כי בחודשים האחרונים התקיימה עבודת מטה מסודרת לקראת תקציב 
יותאם לכניסת הדירקטוריון החדש, בוצע תהליך מסודר עם כלל החטיבות ויו"ר הוועדות 

מיליארד ₪. נוכח ההסכם עם הצ"ע   1.010הדירקטוריוניות הקודמות, כדי להגיע למסגרת תקציב של 
₪ מיליארד (כולל   1.080קרי  2020למסגרת תקציבית כפי שאושרה בתחילת שנת  נדרשת התאמה

הסכם הצ"ע) ממנו לא תהיה חריגה אלא שינוי בסדרי עדיפויות. יובל ייני, מנהל חטיבת כספים וכלכלה,  
הפנה את החברים למסמך שנשלח טרם הישיבה המתייחס להסכם הצ"ע. המסמך מכיל נתונים כספיים  

כפי שאושר בדצמבר   2020ים על המצב הכספי והתקציב השוטף. התקציב המאושר לשנת כלליים ונתונ
מיליארד ₪. בעקבות משבר הקורונה וקיצוצי תקציב, מסגרת התקציב המומלצת   1.080-היה כ 2019

מיליארד ש"ח. בהתאם להנחיית היו"ר הנבחר לא תיפרץ מסגרת התקציב    1.010הייתה  2021לשנת 
מיליארד ₪) ולא תפגע פעילות הליבה. יבוצעו קיצוצים בחסויות, ועידות ונושאים   1.080( 2021לשנת 

  2020מיליארד ₪. תחזית ההכנסות לשנת  1.080שאינם בפעילות הליבה במטרה להתכנס למסגרת של 
. תחזית ההכנסות מגבה במלואה את  2021מיליארד ₪ כך גם לשנת  1.100לפי הערכת המקרקעין היא 

מיליארד   1.080מיליארד ₪. יובל הבהיר כי מסגרת התקציב  1.080של קק"ל על סך  תקציב ההוצאות
מלש"ח לסוכנות. יו"ר הדירקטוריון הביא לאישור את   15-מלש"ח למועצה הציונית ו ₪9 כוללת 

 מיליארד ₪.    1.080 - 2021מסגרת התקציב לשנת 
 

 20251206/4החלטה מס' 
 

    

 מיליארד ₪. 1.080על סך של  2021מסגרת תקציב קק"ל לשנת  הדירקטוריון מאשר את 
 

  

 

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד
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 .9 תיקון מסמך מורשי החתימה בשם החברה 
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

החתימה בשל חילופי התפקידים בדרגות   יובל ייני הציג את התיקונים הדרושים במסמך מורשי
 הנבחרות ובדרגי המקצוע.  

 

  
 

 20251207/4החלטה מס' 
 

    

 הדירקטוריון מאשר את מסמך מורשי החתימה כפי שהוצג לפניו על ידי גורמי המקצוע.
 

  

 

 
 הצבעה:

 אושר פה אחד
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 חתימת יו"ר דירקטוריון קק"ל, מר אברהם דובדבני 
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